
ČETRTO LORDOVO PISMO 

 

Pred dolgim, dolgim časom, ko ste se ljudje še lahko družili, sem ležal 

pod mizo, za katero je sedela zelo raznolika družba in dremal. Tako na 

pol sem poslušal pogovor o hrani. V pogovoru sem slišal izraza fast food 

in slow food. Hitro sem dojel, da gre za hitro in počasno hrano in tudi to, 

da ljudje teh izrazov sploh ne razumete. 

V času mojih in vaših prednikov je bila hrana hitra, dokler je bila živa. 

Bila je tako hitra, da so še moji predniki potrebovali ure in ure 

zasledovanja in preganjanja, da so jo ujeli . In ko so jo ujeli, je hrana proti 

njim usmerila mogočno rogovje, trda kopita ali ostre kremplje. Zato so se 

moji predniki povezali z ljudmi, ki so bili že takrat bolj spretni pri ubijanju. 

In tudi pri delitvi, seveda v svojo korist.  

In ko je bila hrana ujeta in razdeljena, je postala počasna hrana. Trdo 

meso, čvrste mišice, elastične kite in še trše kosti je bilo treba dolgo 

žvečiti in mehčati v ustih, počasi je hrana potovala do želodca, kjer se je 

dolgo prebavljala. In ostanki so počasi po črevesju opravili še zaključek 

potovanja. 

Potem so pa ljudje hitro hrano zaprli v ograde in v hleve. Stlačena na 

majhnem prostoru ali pa celo privezana na vrvi ali verige je hitra hrana 

postala počasna. To hrano potem razkosajo na majhne koščke, včasih jo 

celo zmeljejo in potem dolgo pečejo ali prekuhavajo. V ustih je ni treba 

več gristi, še preden se začuti okus, že zdrkne do želodca, ki tudi nima 

veliko dela z njo in jo pošlje naprej skozi črevesje v straniščno školjko. 

To je pa hitra hrana, ki postavlja rekorde na poti od ust do riti.  



Ob vzreji živali se tudi človeku ni treba več gibati. Tudi on je postal 

počasen, z več maščobe in manj mišic, s škripajočimi sklepi in 

neodporen na viruse. Kdaj bo človek nehal misliti samo na svoj dobiček 

in živalim, ki jih goji namenil dovolj prostora za gibanje? Ljudje veliko 

govorite o človečnosti. Lahko je biti človeški do sebe, težje vam je 

izkazovati človečnost do soljudi, še težje do živali. 

Ker ljudje psov niso več potrebovali za lov, so nas spremenili v čuvaje. 

To delo pa nam ne ustreza. Zakaj bi nekoga napadali, mu kazali zobe, 

nanj renčali in lajali samo zato, ker nima ničesar in bi rad vzel tam, kjer je 

vsega preveč. Na našo srečo ljudje sedaj uporabljajo senzorje, električne 

ograje, kamere in ljudi z učinkovitim orožjem, da jim varujejo tisto, česar 

ne potrebujejo.  

Mi se pa lahko ukvarjamo z bolj plemenitimi deli, kot je reševanje izpod 

plazov in ruševin, vodenje slepih in invalidnih oseb, terapevtsko delo, ali 

pa vodimo na sprehod tiste, ki sami ne znajo vstati s kavča in delamo 

družbo tistim, na katere ste vi pozabili. 

 

 

Dragi mlajši in starejši prijatelji iz Osnovne šole Marije Vere. Mineva 

mesec dni odkar smo se poslovili pred šolsko zgradbo. Meni je že 

pošteno dolgčas, čeprav hodim na sprehode po prebujajoči naravi 

in opazujem tole prerivanje med zimo in pomladjo. 

 

 

 

 



Privoščite si še zadnje letošnje drsanje, prvo blatno kopel ali pa se 

samo prepustite božanju Sončevih žarkov in uživajte! 

 

Vaš pasji prijatelj Lord  

 

 

 



     

 

 

 



 

 


